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Abstract (en)
[origin: US4852270A] The apparatus comprises two basins (1 and 2), baskets (3) which rotate in the interior of the basins. The baskets support
loaders (4) which carry the reels. The loaders are actuated by a carousel conveyor (10) which is guided in its movement upwardly and downwardly
by a central column (13). The carousel conveyor may rotate an 180 DEG angle. The apparatus permits loading of the reels with yarns to be treated
and unloading of reels having yarns which have alreadly been treated, thus eliminating the dead time of the different phases of operation. The
apparatus is hydraulically operated, including the motion of the baskets (3) actuated by motor (18) by means of the hydraulic gearbox and electric
control panel (26). The latter controls automatically by means of a logical circuit all the necessary operations for good functioning of the apparatus.

Abstract (fr)
La machine comprend deux cuves (1 et 2) à l'intérieur desquelles tournent des paniers (3) supportant les chargeurs porte-bobines (4) qui sont
actionnés dans différentes directions par un carrousel (10) guidé le long d'une colonne centrale (13) à la montée et à la descente. Cette disposition
permet, moyennant une rotation de 180° du carrousel, une excécution rapide du chargement et du déchargement des bobines traitées et des
bobines à traiter, en éliminant les temps morts des différentes phases opératoires de la machine. L'ensemble est actionné hydrauliquement, y
compris le mouvement des paniers (3) commandés par des moteurs (18), au moyen d'une petite centrale hydraulique appropriée et du tableau
électrique de commande (26) qui lui est associé et qui assure de manière automatique à l'aide d'un circuit logique le déroulement de toutes les
opérations nécessaires au bon fonctionnement de la machine.
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